



Certificate Of Registration

CONTRA SOLUTION GMBH

Vogelanger 15, 82319 Starnberg/Deutschland

The above-mentioned company has been issued a GRS CERT international certification and testing services certificate in accordance with the ISO 10002: 2018 standard and for the following scope at the request of the company.

Dem oben genannten Unternehmen wurde ein internationales GRS CERT-Zertifikat für Zertifizierungs- und Prüfdienstleistungen für den folgenden Geltungsbereich gemäß der Norm ISO 10002: 2018 und auf Antrag des Unternehmens ausgestellt.

ISO 10002:2018

CUSTOMER SATISFACTION MANAGEMENT SYSTEM
KUNDENZUFRIEDENHEITS-MANAGEMENT-SYSTEM



**QUALITY
MANAGEMENT**

SCOPE OF CERTIFICATION (UMFANG DER ZERTIFIZIERUNG)

DESIGN, MANUFACTURING, AND SALES OF DC/DC CONVERTERS, AC/DC CONVERTERS, TRANSFORMERS, AND INDUCTORS IN THE FIELD OF INDUSTRIAL AUTOMATION AND CONTROL SYSTEMS. PROVISION OF SOLUTIONS FOR PROCESS OPTIMIZATION, CUSTOM DEVELOPMENT, SYSTEM INTEGRATION, AND TECHNICAL CONSULTING SERVICES

DESIGN, HERSTELLUNG UND VERTRIEB VON DC/DC-WANDLERN, AC/DC-WANDLERN, TRANSFORMATOREN UND INDUKTIVITÄTEN IM BEREICH DER INDUSTRIELLEN AUTOMATISIERUNGS- UND STEUERUNGSSYSTEME. BEREITSTELLUNG VON LÖSUNGEN ZUR PROZESSOPTIMIERUNG, KUNDENSPEZIFISCHE, SYSTEMINTEGRATION UND TECHNISCHE BERATUNG

Certification No(zertifikat Nr.) : GRS-227032

Date of First Issue (Datum der Erstaussgabe): 15/11/2024 **Publication Date (Datum der Veröffentlichung):** 15/11/2024 **Validity Date (Datum der Gültigkeit):** 15/11/2025



This document is valid as long as the company complies with the rules of certification GRS CERT For more information about the validity period of the document and to inquire about documents, you can visit www.iso9001.com.tr or you can scan the QR Code.